

Title (en)

Web of foldable material, preferably of paper or carton, for the continuous packaging of a product, preferably a liquid.

Title (de)

Folienbahn bestehend aus faltbarem Material, vorzugsweise Papier oder Karton, zum kontinuierlichen Verpacken eines Verpackungsgutes, vorzugsweise einer Flüssigkeit ("Papier").

Title (fr)

Band en matériel pliable, de préférence en papier ou carton, pour l'emballage continu d'un produit, préféablement d'un liquide.

Publication

EP 0401423 A1 19901212 (DE)

Application

EP 89114768 A 19890809

Priority

IT 483689 A 19890605

Abstract (en)

A web of foldable material, preferably of paper or cardboard is used for the continuous packaging of a product, preferably a liquid. The web has parallel, spaced-apart longitudinal edges (31, 32). In addition to four continuous longitudinal folds (4) extending parallel to the longitudinal edges (31, 32), continuous first transverse folds (6, 7, 8), each arranged with the same mutual spacing and extending perpendicular to the longitudinal edges (31, 32), and continuous second transverse folds (71, 8), extending parallel to said first transverse folds are provided, so that there are four rectangles adjoining one another in the transverse direction and a rectangular closure strip adjoining said rectangles. One rectangle and the next but one rectangle and the rectangular closure strip each have a third transverse fold (15, 10), which transverse folds extend parallel to the first transverse fold (6, 7, 8) and at the same distance therefrom, and they each have a fourth transverse fold (33, 10), which transverse folds extend parallel to the second transverse fold (71, 8) and with the same spacing as the third from the first transverse fold. The other two rectangles each have a central longitudinal fold (13), which is arranged in the centre from all sides and is shorter than the spacing between the third and fourth transverse folds, and they each have four diagonal folds (11) which extend from the two ends of the central longitudinal fold (13) in each case to the two nearest corners of the rectangles, and they each have four oblique folds (12) which extend from the two ends of the central longitudinal fold (13) in each case to the nearest intersection of the third and fourth transverse folds with the longitudinal folds (4) in the other rectangles or the closure strip. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Folienbahn besteht aus faltbarem Material, vorzugsweise Papier oder Karton. Sie dient zum kontinuierlichen Verpacken eines Verpackungsgutes, vorzugsweise einer Flüssigkeit. Die Folienbahn besitzt parallele, beabstandete Längsränder (31, 32). Es sind vier parallel zu den Längsrändern (31, 32) verlaufende, durchgehende Längsfalte (4) vorgesehen, weiterhin im jeweils gleichen Abstand voneinander angeordnete, senkrecht zu den Längsrändern (31, 32) verlaufende, durchgehende ersten Querfalte (6, 7, 8) und im Abstand von den ersten Querfalten (6, 7, 8) und parallel zu diesen verlaufende, durchgehende zweite Querfalte (71, 8), so daß vier in Querrichtung aneinander anschließende Rechtecke und ein daran anschließender rechteckiger Verschlußstreifen vorhanden sind. Eines und das übernächste dieser Rechtecke sowie der rechteckige Verschlußstreifen weisen jeweils einen dritten Querfatz (15, 10) auf, die parallel zu dem ersten Querfatz (6, 7, 8) und im gleichen Abstand von diesem verlaufen, und jeweils einen vierten Querfatz (33, 10), die parallel zu dem zweiten Querfatz (15, 10) und im gleichen Abstand wie der dritte von ersten Querfatz verlaufen. Die übrigen beiden Rechtecke weisen jeweils einen zentralen, allseits mittig angeordneten Zentrums-Längsfatz (13) auf, der kürzer ist als der Abstand zwischen den dritten und vierten Querfalten, sowie jeweils vier Diagonalfalte (11), die von den beiden Enden des Zentrums-Längsfatzes (13) zu den beiden jeweils nächstliegenden Ecken der Rechtecke verlaufen, sowie jeweils vier Schrägfalte (12), die von den beiden Enden des Zentrums-Längsfatzes (13) zu dem jeweils nächstliegenden Schnittpunkt der dritten und vierten Querfalten mit den Längsfalten (4) in den anderen Rechtecken bzw. dem Verschlußstreifen verlaufen.

IPC 1-7

B65D 5/06

IPC 8 full level

B65D 5/06 (2006.01)

CPC (source: EP US)

B65D 5/067 (2013.01 - EP US); **B65D 2301/10** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [Y] BE 658317 A 19650430
- [Y] US 2079875 A 19370511 - REITER HENRY J
- [Y] US 3604613 A 19710914 - HAAS HENRY J, et al
- [A] GB 2146625 A 19850424 - ELOPAK AS

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0401423 A1 19901212; EP 0401423 B1 19940413; AT E104233 T1 19940415; CA 1330785 C 19940719; DE 58907469 D1 19940519; DK 174473 B1 20030407; DK 522189 A 19901206; DK 522189 D0 19891020; ES 2051331 T3 19940616; IT 1233619 B 19920407; IT 8904836 A0 19890605; NO 178144 B 19951023; NO 178144 C 19960131; NO 893541 D0 19890904; NO 893541 L 19901206; US 5033667 A 19910723

DOCDB simple family (application)

EP 89114768 A 19890809; AT 89114768 T 19890809; CA 613131 A 19890926; DE 58907469 T 19890809; DK 522189 A 19891020; ES 89114768 T 19890809; IT 483689 A 19890605; NO 893541 A 19890904; US 40753689 A 19890915